## 湖北经济学院教职工因公临时出国(境)信息公示

编号: 2018- 014 号

出访团组名称	編号: 2018— 014 号 湖北经济学院赵菊老师赴美国团				
团长姓名、所在单位、职务 、职称	赵菊,马克思主义学院教师,副教授				
出访人团组成员	所在单位		职称 (职称)		
赵菊	马克思主义学院教师		副教授		
出 访 国 家或地区	美国夏威夷大学				
拟 访 日期(含离、抵境日期)	离境时间: 2018.8.15 抵境时间: 2019.8.14	天数	365	人数	1
出访目的及预期成果	通过与对方进行学术交流、共同研究,开展微政治心理中共享经济模式的伦理问题相关的研究工作,由此提高个人的科研能力,紧跟国际研究动态。利用访问学校及合作者的科研平台,开展与国外同行的学术研讨,结合现有的科研基础,寻求和拓展交叉学科的学术研究;撰写科研论文1-2篇;				
邀请单位情况介绍	夏威夷大学通过了美国西部大学学院联盟的认证。据美国《高等教育编年史》记载,夏威夷大学的自然科学在41所顶尖级美、英、德、加研究学院中排名16位,学术声誉很高,尤其是热带科学、基础科学及亚太地区大众健康等研究非常突出。				
经费来源及 拟支出金额	本项目由湖北省教育厅青年骨干教师出国访学项目资助 20000 元, 学校配套 20000 元, 人事处报销国际往返国际旅费 28000 元。马克思主义学院学科建设经费资助办理护照、签证、出国登记、保险、国内一次往返陆路旅费等 8500 元。其他部分由个人科研课题经费列支。				
出访任务及日程安排 (包括出访途经城市线 路安排)	2018. 8. 15-8. 20, 由武汉出发前往美国夏威夷大学。 2018. 8. 21-9. 15, 办理访学手续, 为访学研究做前期的文献调研准备。 2018. 9. 15-11. 15, 与导师探讨科研进展, 与导师研讨共享经济模式的伦理问题研究方案。 2018. 11. 16-2019. 2. 1, 开展研究, 在小样本数据集上进行测试。 2019. 2. 2-4. 20, 构建共享经济的影响模型。 2019. 4. 21-8. 10, 整理相关研究结果, 拟写作论文初稿。 2019. 8. 11-14 作回国准备。其中, 2019. 8. 14 从美国夏威夷返回武汉。				
事后汇报	请在回国后7日内向国际交流与合作处(港澳台事务办公室)汇报上述公示内容的实际执行情况并提交报告。				
公示期7天,如有异议,请引	- 2018年5月15日下午5:00前请	将书面意见	反馈至国际交	流与合作处	(港澳台事



February 12, 2018

ZHAO Ju, Associate Professor Dept. of Psychology School of Marxism Hubei University of Economics Wuhan, Hubei Province 430205 China

Dear Professor Zhao Ju:

On behalf of the Center for Chinese Studies (CCS), I am pleased to invite you to come to the University of Hawai'i at Mānoa (UHM) as an independent visiting researcher for the twelve-month period, August 15, 2018, to August 14, 2019, as a participant in the University of Hawaii's J-1 visa visiting scholar program. We are happy to do this, provided that you are able to obtain your own funding for each month of the duration of your program.

We understand that, while at UHM, you will conduct independent research on the topic of "Study on the Micro Political Psychology of Chinese and American Youth Groups under the New Media" under the guidance of professor Kate Zhou of our Department of Political Science. CCS would serve as your administrative liaison while you are here at UHM as a visiting scholar. And we will help you obtain borrowing privileges at the University's library, as well as a UH e-mail account. We cannot provide you with office space or use of a dedicated computer, however.

After you have received official notice of funding from the Chinese government or from your university, please send me a scan copy of the notice; we must have that in hand before we can begin the process of applying for a DS-2019 form for you, which you will need when you apply for a J-1 visa. I should advise you that the visiting scholar program requires that the amount of funding (whether entirely from government funding, or a combination of government and personal funds) must be sufficient to meet a minimum of \$2000/month for the duration of your stay. If you will bring your child with you, the cost will be increased by \$500 per month.

I should also advise you that the J-1 visa visitor program requires you to purchase and maintain medical insurance coverage for yourself and your child (if he will be accompanying you) during the entire period that you are in the program. The insurance

requirement is described here: www.hawaii.edu/fsis/j1/ compliance/#health. Insurance policies to cover the requirements of the J-1 visitor program are available in China, or, if you choose to purchase your medical insurance in the U.S., we recommend the insurance policies offered by taianfinancial.com or isoa.org. Additionally, UH will require you to obtain a tuberculosis skin test after arrival here (tuberculosis tests performed outside of the U.S. are not accepted here); the test is available with no charge.

If you agree with all of the conditions set out in this letter, please send me a letter stating that you accept this invitation. If you have questions about anything, please don't hesitate to contact me; my e-mail address is dtschudi@hawaii.edu.

We are looking forward to hearing back from you, and to welcoming you to the University of Hawaii in August 2018.

Sincerely.

Daniel Tschudi, Coordinator Center for Chinese Studies

Daniel Bahudi